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SEKO: ”Välbehövliga pengar för järnvägen” 
 
I dag presenterade alliansregeringen ytterligare satsningar för att komma till rätta med 
de stora problemen inom den svenska järnvägen. Fackförbundet SEKO, som 
organiserar de anställda inom spårtrafiken, välkomnar regeringens initiativ, men menar 
samtidigt att det fortfarande behövs mer investeringar. 
 
SEKO har under lång tid framfört kritik mot uteblivna eller för snålt tilltagna satsningar på 
järnvägsområdet, vilket enligt förbundet är en stark orsak till de senaste årens förseningar och 
tillbud på spåren. Den satsning som regeringen presenterade idag innebär, utöver redan 
budgeterade investeringar, ett tillskott på 800 miljoner kronor under 2011. 
 
– Den satsning som idag presenterades är välbehövliga pengar för järnvägen, men det här 
måste vara ett långsiktigt arbete och ytterligare investeringar kommer att bli nödvändiga, 
säger SEKO:s förbundsordförande Janne Rudén. 
 
Samtidigt som SEKO välkomnar de nya satsningarna kvarstår problematiken med en 
avreglerad järnvägsmarknad utan kontroll.  
 
– Järnvägen har allt för länge varit en marknadsideologisk experimentverkstad, och det enda 
vi har sett hittills är sämre punktlighet, sämre underhållna tåg och ytterligare försämringar för 
de anställda. Det är hög tid att städa upp i avregleringsträsket, säger Janne Rudén. 
 
 
För ytterligare information: 
Jonas Pettersson, Kommunikationschef, SEKO: 070-631 59 49 
Erik Sandberg, bitr kommunikationschef, SEKO: 070-600 24 96 


